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2 HET DEBAT

02.01 Opening 

De voorzitter opent de vergadering van Het Debat om 20.00 uur.

Mededelingen:

Er is afbericht gekomen van mevrouw Van der Lee (PvdA/GL) en er nemen derhalve 18 

raadsleden en 3 fractievertegenwoordigers deel aan de vergadering.

02.02 Vaststellen agenda en de behandellijst d.d. 13 maart 2023

Er is vanavond een amendement aangekondigd bij het agendapunt 2.03.02 RV Voortgang 

herinrichting gemeentehuis door de fractie D66. Verder zijn er twee actualiteitsvragen 

ingediend, deze komen bij agendapunt 2.04.01 aan de orde.

De agenda wordt verder conform vastgesteld.

De behandellijst van 13 maart 2023 wordt ongewijzigd vastgesteld.

02.03 Agendapunten 

02.03.01 RV Aanvraag krediet verduurzaming bestaande huurwoningen Woningbedrijf Koggenland in 

2023

Voorgesteld wordt:

Een krediet van € 1.430.000,- beschikbaar te stellen voor de verduurzaming van de 

huurwoningen Woningbedrijf Koggenland met een F en G label.

De afschrijvingslasten bedragen vanaf 2024 € 48.000 (afschrijvingstermijn van 30 jaar) en 

worden gedekt uit de begrotingsruimte van het Woningbedrijf.

De begroting 2023 en het meerjarenperspectief dienovereenkomstig te wijzigen.

Het voorstel gaat door naar Het Besluit.
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02.03.02 RV Voortgang herinrichting gemeentehuis

Voorgesteld wordt:

1. Kennis te nemen van het schetsontwerp

2. Huisvesting van de bibliotheek mee te nemen in de verdere planuitwerking

3. In te stemmen met verdere planuitwerking binnen een investeringsruimte van €5.550.000 

4. Een voorbereidingskrediet €345.000 ten laste van de Algemene Reserve beschikbaar te 

stellen voor de uitwerking tot een definitief ontwerp.

Amendement ‘Gemeentehuispleinontwikkeling’ 

Fractie D66 heeft vanavond het amendement ‘Gemeentehuispleinontwikkeling’ aangekondigd, 

met dictum:

Besluit:

De tekst onder beslispunten1, 3 en 4, te weten: 

1.Kennis te nemen van het schetsontwerp

3.In te stemmen met verdere planuitwerking binnen een investeringsruimte van €5.550.000

4.Een voorbereidingskrediet €345.000 ten laste van de Algemene Reserve beschikbaar te stellen 

voor de uitwerking tot een definitief ontwerp.

Te wijzigen in:

1.Kennis te nemen van het schetsontwerp, en dit ontwerp uit te breiden naar het plein voor de 

hoofdingang, waarbij de uitgangspunten “representatief”, “gezond” en “sociaal” worden 

gehanteerd

3.In te stemmen met verdere planuitwerking binnen een investeringsruimte van €5.550.000, 

inclusief de planuitwerking van het plein voorde hoofdingang

4.Een voorbereidingskrediet €345.000 ten laste van de Algemene Reserve beschikbaar te stellen 

voor de uitwerking tot een definitief ontwerp, inclusief het ontwerp van het plein voor de 

hoofdingang

De heer Kremers van fractie D66 licht het amendement toe.

Amendement

Er is staande de vergadering raadsbreed een amendement ingediend met als dictum: 

Besluit:

 De tekst onder beslispunt 3 te schrappen;

 En beslispunt 4 te wijzigen in:

3. Een voorbereidingskrediet €345.000 ten laste van de Algemene reserve

beschikbaar te stellen voor onderzoeken die nodig zijn om te komen tot een

volwaardig plan waarin keuzes kunnen worden gemaakt

 En een extra beslispunt 4 toe te voegen:

4. Voor bovenstaande een raadswerkgroep in te richten.

Toezeggingen:
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Er is door portefeuillehouder mevrouw Bonsen -in reactie op het door D66 voorgestelde om 

het ontwerp uit te breiden naar het plein voor de hoofdingang van het gemeentehuis- nog de 

toezegging gedaan om het plein voor het gemeentehuis mee te nemen in de plannen die 

verder worden uitgewerkt en voor het hiervoor benodigde budget onder andere naar het 

inzetten van budget vanuit het MJOP Groen te kijken.

Na deze toezegging trekt de heer Kremers het amendement ‘Gemeentehuispleinontwikkeling’ 

van fractie D66 in.

Het voorstel gaat door naar Het Besluit.
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02.04 Actualiteiten 

2.04.01 Lokaal vanuit de raad  

Actualiteitsvraag CDA over Kosten verenigingen faciliteiten van gemeente

De heer Nooij licht de actualiteitsvraag van de fractie CDA toe:

De gemeente biedt aan verenigingen bepaalde faciliteiten, voorzieningen, materialen 

wanneer een vereniging een activiteit/evenement wil organiseren. Denk aan huur van ruimtes, 

sport/recreatiematerialen, podiumdelen. 

De vergoedingen die de gemeente hiervoor vraagt aan de betreffende vereniging zijn echter 

fors. In sommige gevallen liggen de gevraagde vergoedingen op hetzelfde niveau als dat van 

een commerciële partij. Of is de huur van de ruimte zo hoog dat een vereniging uit 

kostenoverwegingen uitwijkt naar een omliggende gemeente. Terwijl de vereniging de 

betreffende activiteit zelf ook liever binnen de eigen gemeente zou willen organiseren. 

Een actueel voorbeeld is het voorjaarsconcert van Brassband Kunst naar Kracht dat op 23 april 

gaat plaatsvinden in de Park Schouwburg in Hoorn (kleine zaal (Othello)). 

Is het mogelijk dat de gemeente de Koggenlandse verenigingen faciliteert in veel gunstiger 

(financiële) voorwaarden (dan externe/commerciële partijen) als het gaat om lenen/huren? Om 

zodoende bij te dragen aan de levendigheid van de verenigingen en kernen van dorpen? 

Antwoord portefeuillehouder mevrouw Bonsen:

Actualiteitsvraag VVD over Verdwijnen horecagelegenheden uit de dorpen 

Mevrouw Baltus licht de actualiteitsvraag van de fractie VVD toe:

Inmiddels dreigt café nummer 4 te verdwijnen uit Koggenland. Café Duin in Spierdijk is 

gesloten. Café De Grost is recentelijk gestopt. De eigenaar wil hier woningen gaan 

bouwen. Het Springend Paard in Hensbroek is onzeker over haar voortbestaan. Eetcafé 70 

schijnt verkocht te zijn aan een projectontwikkelaar en wil het plan Korse nu verder in de 

markt zetten. Hierdoor krijgt hij meer ruimte om parkeerplekken te creëren. Dit café moet 

plaatsmaken voor woningbouw. 

We zijn als VVD Koggenland voor woningbouw, maar de leefbaarheid van de dorpen vinden 

we minstens zo belangrijk. Met het verdwijnen van de horecagelegenheden dreigt er ook en 

knelpunt te ontstaan bij het organiseren van kermissen in de dorpen. Mogelijk worden deze 

evenementen dan in schuren, feesttenten of op een groot plein gehouden.  
Hoe kunnen we als gemeente sturen op het behoud van de cafés in de dorpen? 

Kunnen we de horecabestemming behouden en ontmoedigen om hier te gaan bouwen? 

Hoe kunnen we als gemeente deze dorpen helpen bij het organiseren van evenementen? 

Kunnen we de aanvraag voor een evenementenvergunning eenvoudiger maken en tevens 

meedenken over plaats en omvang van deze evenementen? 

Antwoord  portefeuillehouder mevrouw Bonsen:

Lokale mededelingen vanuit het college:  

02.04.02 Regionaal
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De griffier,

mevrouw drs. E.M.L. Marijnissen

De voorzitter,

mevrouw mr. M.M. Bonsen-Lemmers

02.05 Motie(s) Vreemd aan de orde van de dag 

Er zijn geen moties Vreemd aan de orde van de dag ingediend door.

02.06 Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering van Het Debat om 22.50 uur.

Aldus vastgesteld op 5 juni 2023,

  


